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Pan 

       Damian Polak 

       Radny  

       Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 Odpowiadając na zapytanie Pana Radnego złożone 9 czerwca 2022 r.                                 

dotyczące inwestycji i remontów, które zostały zrealizowane przez Miasto Inowrocław                       

i Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu na terenie basenu odkrytego, w latach                 

2002-2022, w załączeniu przekazuję zestawienie poniesionych nakładów finansowych. Pragnę 

wskazać, że w 2013 r. oddany został do użytku basen solankowy „Inowrocławska Terma” wraz 

z obiektami towarzyszącymi, co jest niezwykle istotnym elementem wzbogacenia naszej bazy 

leczniczej, sportowej i rekreacyjnej. 

 Przypominam również, że na konferencji prasowej 30 maja 2022 r. Sekretarz Stanu                

w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji, Pan Paweł Szefernaker, zapytał „Czy 

dzisiaj w XXI wieku pewne sytuacje, które są związane z drogami, infrastrukturą wodno-

kanalizacyjną, w wielu miejscach są niezałatwione, czy ten basen z tą wieżą jest dzisiaj 

inwestycją strategiczną? Miasto Inowrocław dwukrotnie składało wniosek w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych m.in. na modernizację 

basenu odkrytego, który nie został uwzględniony. Wniosek Miasta był zgodny ze strategią 

rozwoju Miasta jako Miasta uzdrowiskowo-przemysłowego. Pan Minister uznał, że ważniejsze 

od modernizacji basenu z lat okupacji są inwestycje drogowe, jednak rząd nie uwzględnił 

również tej części wniosku Miasta, która dotyczyła budowy ulic. 

 

Załącznik: 

- zestawienie poniesionych nakładów finansowych na basen odkryty w latach 2002-2022 r. 

        
 
        z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                       Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 
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